
TEB MERKEZ HEYETİ 2007 SEÇİMLERİ

                     

 Değerli Meslektaşlarım.

               2006 TEB seçimleri ile istediğimiz sonucu alamadığımızda evimize dönüp özeleştiri yaparak; nerede hata

yaptığımızı,neleri yeteri kadar işleyemediğimizi ve birlikte hareket ettiğimiz eczacı odaları ile ilişkilerimizi değerlendirdik. Bu

süreç en az 6-7 ay sürdü.

               Delegelerin muhalefet görevi verdiği bizler 2 yıllık süreçte sürekli gündemi izleyerek bir yandan eczacının

sorunları ve çözümleri için 14 Ocak 2007  Kadıköy mitingi de dahil olmak üzere  eylemlilik içinde olurken bir yandan da

 Bölgelerarası toplantılar,başkanlar danışma toplantıları ve örgütsel faaliyetlerin değerlendirildiği bütün platformlarda yıkıcı

olmayan ama çözüm için öneri ve anlayış üreten bir muhalefet tarzını  hayata geçirme çabası içinde olduk.

               Ancak seçimden galip çıkıp yönetimi oluşturan arkadaşlarımız bizim bu yaklaşımımızı iyi analiz

edemediler.Bizi "ötekileştirme"çabası içinde oldular.Görüş ve değerlendirmelerimize iltifat etmediler.Sayın Domaç sonrasında

meslek örgütümüzde birlikte ve üretken bir kadro ile sorunları aşabileceğimizi söylediğimizde mevcut yapıyı ve koltuklarını

koruma anlayışının hakim olduğunu,bizimle birlikte olmak istemediklerini üzülerek gördük.

              

               Bizde 10-12 odadan oluşan bir ekiple ve 14 Ocak mitingini düzenledik.Bazı oda başkanlarından eleştiri

ama üye  tabanından büyük destek alan çabalarımızı dikkate alarak delegeler ve bölge eczacıları ile iletişim içinde olarak aylar

süren bir seyahat ve ziyaret maratononda kendimizi anlatmaya,mesleğimizin sorunları ve çözümleri yanında toplumsal

sorunlar karşısında da sergilememiz gereken duruşu anlatmaya çalıştık.

               Önce çağrılı olmadığımız 34 oda başkanı ile yaptıkları toplantı  ve daha sonra gelmeseniz daha iyi olur

dercesine yarım ağız çağırıldığımız başkanar toplantısında bu grup arkadaşlarımızın açıkça Domaç felsefesinin devamını

arzuladıklarını gördükBu toplantılarda bizi hafife alır tavırlarla "bu iş bitmiştir" yorulmayın,boşuna zaman ve para harcamayın

dediler.

              

               Ve 13 Aralık geldi.Yönetim ve delegasyonumuzla Ankara ulaştık.Niye zahmet ettiniz maç 11-0 

bitti.Yorulmayın valizlerinizi toplayıp evinize dönün diyerek alay etmeye çalışanlar bile oldu.Hem Trabzon Eczacı  Odası ekibi

olarak hemde birlikte tavır sergilediğimiz ekip inançla bu seçimden en iyi sonucu almak için çok çaba harcadık.Başarı çalışmanın

doğal sonucudur.Alınan sonuç önemli bir başarıdır.Delegenin mesajını hekes iyi algılamalıdır.Bu yapı içinde oluşacak her

gerginlik hem örgüte hem eczacıya hem de eczacılık mesleğine büyük darbe vurur.Herkesin bu biliçle hareket etme zorunluluğu

vardır.

              

            Mevcut 11 in uyumlu ve kararlı duruşu odalarımız ve üyelerimizle desteklendiğinde bir çok sorunu

aşacağımızı düşünüyorum.Delege görevini yapmıştır.Sıra Merkez heyetindedir.

Ülkemiz ve mesleğimiz için daha iyi bir gelecek dileklerimle.

Nevzat AKMAN

18.12.2007
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